
 
ACTA REUNIÓ DE LA COMISSIÓ PERMANENT DEL CONSELL DE VILA DE VACARISSES 
 
DATA: dilluns, 29 DE JUNY DE 2020 
HORA: 19:00h 
LLOC: TELEMÀTICA Via ZOOM 
 
 
ASSISTENTS:  
 
Jesus Arasanz (PSC) 
Raul Avilés (UIPV) 
Raquel Domínguez (ERC) 
Joan Carles Cirera (a proposta de l’Alcalde) 
Gabi Rodríguez (Veí a títol individual) 
J Miguel Rosales (Entitats medi ambient i protecció animal) 
 
 
Regidor Participació Ciutadana: Albert Salamé 
Àrea Participació: Oriol Aunós 
 
S’excusen: 
Maria Pané (a proposta de l’Alcalde) 
Sílvia Mascarell (Veïna a títol individual) 
 
Indiquen que no s’han pogut connectar: 
 
Imma Lozano (Veïna a títol individual)  
 
 
 
En relació a la darrera sessió plenària del Consell de Vila convocada pel dilluns 16 de 
març i arran de la situació en que ens trobem dies abans de celebrar la sessió, el dijous 
dia 12 de març s’envia un correu als membres de la Comissió Permanent i també es 
publica al Canal de Telegram del Consell de Vila que s’ajorna la sessió plenària prevista 
pel dilluns dia 16 de març fins a nova data. 
 
A partir d’aquí es suspèn, també la següent reunió de la Comissió Permanent prevista 
pel 18 de maig així com la següent sessió plenària prevista pel 8 de juny. Davant 
d’aquests fets i veient que la situació pot anar per llarg s’envia una comunicació a tots 
els membres de la Comissió Permanent per tal  de proposar una reunió via telemàtica. 
 
De: AUNOS ACED, ORIOL 
Enviat el: dimarts, 2 / juny / 2020 15:27 
 
Tema: RE: SSESSIÓ PLENÀRIA CONSELL DE VILA DILLUNS DIA 16.03.2020 



Benvolgudes i benvolguts, 
 
Desitgem que totes i tots estigueu bé i que ben aviat puguem recuperar certa 
normalitat. 
 
Com ja sabeu, arran de la situació actual hem hagut de suspendre tant la sessió 
plenària del Consell de Vila prevista pel passat dilluns 16 de març com la reunió de la 
comissió permanent que havíem planificat pel dilluns 18 de maig. Tot ens fa preveure 
que el proper dilluns dia 8 de juny, dia en que estava prevista la següent sessió 
plenària, tampoc podrem trobar-nos i és per aquest motiu que volem temptejar la 
possibilitat de reunir-nos via videoconferència a través d'alguna plataforma dels que 
s'estan utilitzant darrerament. 
 
Ens agradaria poder rebre els vostres comentaris, suggeriments o aportacions fins el 
proper dia 8 d'aquest mes per poder valorar la possibilitat de trobar-nos com més aviat 
millor. 
 
Esperem la vostra resposta. 
 
 
Una vegada rebudes les diferents respostes s’opta per tirar endavant i realitzar una 
reunió “virtual”. Es per això que s’envia la següent convocatòria el dia 19 de juny: 
 
 
Benvolgudes i benvolguts,  
Uns vegada rebudes les respostes de bona part de vosaltres, valorem la possibilitat de 
reunir-nos virtualment a través de la Plataforma Zoom. 
 
CONVOCATÒRIA: 
Dilluns 29 de juny 
Hora: 19:00h 
a través de la plataforma ZOOM 
 
Uns dies abans us passarem l'enllaç i les indicacions per poder-vos connectar. 
Si teniu algun tema d’interès que vulgueu incloure a l'ordre del dia podeu indicar-lo 
responent a aquest mateix correu fins el divendres 27. 
 
Per qualsevol aclariment no dubteu en contactar. 
 
 
 
Es passa l’enllaç a la reunió però el mateix dia i, a l’hora de començar, per problemes 
tècnics, hem de canviar l’enllaç a la reunió. Es comunica per correu electrònic i pel 
canal de Telegram. 
 
Iniciem la reunió a les 19:10h. es dona la benvinguda als assistents  i es demana si algú 
té alguna proposta per tractar o algun punt per incloure a l’ordre del dia. 



 
Es plantegen dos temes. Per una banda la protecció d’un arbre, concretament un teix 
mil·lenari que es troba dins el parc natural del Sant Llorenç del Munt i la serra de 
l’Obac. Per part de la secretaria tècnica es comenta que es consultarà i recollirà 
informació per tal de saber si aquest arbre ja està catalogat i qui és o quina és 
d’administració responsable de la seva conservació. Malgrat tot s’indica que tot i ser 
un tema d’interès potser no ho és com per plantejar-lo en una sessió plenària del 
Consell de Vila.  
Per altra banda, el segon tema que es planteja és el de l’abandonament de gossos i/o 
animals de companyia a l’inici de l’estiu. Es proposa portar a terme una companya de 
conscienciació i apel·lar a la responsabilitat dels propietaris d’animals. Es pregunta 
quin és el procediment que cal seguir quan ens trobem un animal abandonat, si cal 
truca a policia, si la policia té lector de xip i si ha de recollir o no a l’animal, si es truca a 
la protectora... es parlar de poder tenir i donar una informació clara de quins passos 
s’han de seguir ja que sembla que no sempre es donen les mateixes instruccions i, en 
algun cas, quan s’ha trucat a la policia local aquesta ha indicat acollir l’animal a casa 
fins que es pugui anar a buscar. 
Per part de la secretaria tècnica s’adopta el compromís d’aportar la informació 
necessària per tal d’aclarir quin és el protocol establert a seguir en aquests casos. 
 
Donats per tancats aquests dos punts es demana si algú té algun tema més a tractar. 
 
Es planteja novament el tema de les ocupacions de cases deshabitades i es pregunta si 
es té alguna informació o dades relatives al període de confinament. Es comenta que 
hi ha diferents tipus d’ocupació i sembla ser que darrerament a Vacarisses han ocupat 
habitatges persones que no respecten cap norma. També s’indica que entrar en aquest 
debat pot ser molt delicat ja que sovint s’acaba estigmatitzant a un tipus de gent molt 
diversa que viu diferents realitats i que presenten diferents particularitats. S’afegeix 
una apreciació en relació a la crisi sanitària en la que ens trobem pel fet de la 
desconfiança que s’ha generat entre les persones i el fet d’estigmatitzar a la gent que 
no es coneix i que això pot generar un problema social important. 
 
Des de la secretaria tècnica s’informa que des de l’Ajuntament s’està treballant per 
crear una Taula per la Convivència de cara a poder abordar tots aquests temes tant 
d’ocupació com de respecte a les persones i a l’entorn. Es comenta que de moment 
s’està en una fase inicial però que seguirem informant més endavant a mesura que es 
concretin les diferents actuacions que s’hauran de portar a terme. També s’apunta que 
es creu important que la Comissió Permanent del Consell de Vila pugui participar en la 
creació d’aquesta taula. 
 
Tancat aquest punt es torna a proposar parlar de la revetlla de Sant Joan i el 
llançament de coets i pirotècnia. A la darrera reunió de la comissió es va plantejar 
portar aquest tema a la sessió plenària i, com que no es va poder celebrar, des de la 
secretaria tècnica es va considerar oportú fer arribar diferent material editat per 
Mossos i Protecció Civil on es donaven a conèixer diferents consells i recomanacions 
per gaudir d’una revetlla segura. 



Es comenta que caldria fer una campanya d’informació i conscienciació i que tot això 
no es pot començar a fer 15 dies abans si no que cal treballar-ho, com a mínim, a partir 
del mes de gener. Es planteja com a necessari mantenir aquest tema a l’agenda i veure 
com es pot treballar conjuntament amb Policia Local, ADF i Protecció Civil. Cal també, 
deixar molt clar a la població que està prohibit tirar coets per la proximitat de zones 
boscoses i alertar del perill que representa no respectar aquesta prohibició. 
 
Com que es té previst portar a terme la propera reunió de la Comissió a principis del 
mes de setembre s’informa que no és necessari acordar un ordre del dia per la sessió 
plenària del dia 28 del mateix mes però que caldrà definir els temes a tractar de cara a 
la propera trobada. 
Es fa un recordatori dels diferents temes que es van proposar a l’última reunió: 
 
. Crema de poda i rostolls / autoritzacions crema 
. Caçadors i normativa que els regula així com espais on és autoritzat caçar i espais on 
no es pot. 
. Accés de 4x4 i vehicles motoritzats a zones protegides. 
. Presencia de porcs senglars i mesures a prendre. 
. Com la gent gran viu Vacarisses i quines dificultats els representa. 
 
I com a tema nou es planteja parlar de com s’ha viscut a Vacarisses la situació 
provocada per l’arribada de la COVID-19. 
 
Ja per acabar es parlar del vídeo elaborat per donar a conèixer què és i quines funcions 
té el Consell de Vila i que s’havia de publicar el mes de març quan es van repartir els 
díptics informatius conjuntament amb la revista El Terme. S’informa que farem arribar 
el document audiovisual per correu electrònic conjuntament amb l’acta d’aquesta 
reunió per tal poder difondre’l quan s’acordi. 
 
 
Arribats aquí es dona per acabada la reunió recordant que la propera cita serà el 
dilluns 7 de setembre. Dies abans es valorarà el fet de poder fer la reunió de forma 
presencial. 
Abans d’acabar es demana si algú té alguna esmena a l’acta de la darrera reunió que 
s’ha fet arribar als assistents. Com que ningú té res a objectar es dona per aprovada. 
 
 
 
 
Quan passen cinc minuts de dos quarts de nou del vespre es dona per acabada la 
reunió de la Comissió permanent del Consell de Vila. 


